
Verslag van vergadering van de Wmo-adviesraad Stede Broec van 25 mei 2023 

A g e n d a                                                                                                                             . 

1. Vastellen van de agenda  
• Er zijn geen toevoegingen 

2. Vaststelling notulen van de vergadering van 20 april 2023 
De notulen worden, op wat kleine correcties na, goedgekeurd. Naar aanleiding van de notulen komt 
het volgende ter tafel: 

• Mw. Houwen heeft tijdens de vorige vergadering de gedetailleerde procesbeschrijving van Ons 
Stede Broec toegezegd. Deze is nog niet ontvangen. Er zal worden gerappelleerd. 

• Opgemerkt wordt dat het debacle met het ’GGD-IT-project’ de gemeente SB ongeveer 22 
miljoen euro gaat kosten.  
Toch besluit de adviesraad om niet naar de gemeente te reageren. Dit omdat de adviesraad niet 
over het gemeentebudget adviseert en omdat het ondenkbaar is dat een dergelijk bedrag in 
mindering gebracht zal gaan worden op het budget voor het sociale domein. 

3. Uitnodigingen aanvaard, uitnodigingen en terugkoppelingen 
• Er is een uitnodiging ontvangen voor een bijeenkomst over de Brede SPUK voor de gemeente 

Stede Broec op 27 juni van 13.30 – 14.30 uur in de raadszaal van Stede Broec. 
Het motief van de vergadering is ’Gezond en Actief leven’.  
De bijeenkomst zal worden bijgewoond door 2 leden van de adviesraad. 

• Op 31 mei wordt er door de ZZWW (Zorg Zoals de Westfries het Wil) een bijeenkomst in het 
Postkantoor georganiseerd over het thema ’Is er straks nog wel een huisarts in SB’. Deze 
bijeenkomst is voor iedereen toegankelijk 

4. Rapporten ontvangen en/of adviezen gevraagd of uitgebracht 
• Ter kennisname het uitgebrachte advies over ’Concept - Beleidsuitgangspunten Psychisch 

kwetsbare inwoners met een woon- én ondersteuningsbehoefte 2025 en verder’ 
De verslaglegging van de participatiebijeenkomst op 17 april is niet meegenomen in het advies 
daar de verslaglegging kwam na het uitbrengen van het advies.  

• Rapport ’Burger in zicht’ uitgebracht door de Nationale Ombudsman. 
Dit is een belangrijk rapport waarin de rol van de Wmo-adviesraad, de rol van de gemeente 
(o.a. in klachtenprocedures en in haar relatie tot adviesraden) en de rol van de ’cliënt’ in het 
hele Wmo-proces wordt geëvalueerd. 
De adviesraad staat uitgebreid stil bij dit rapport en besluit tot een twee-stappen benadering 

• Stap 1 - de wethouder, verantwoordelijk voor het sociale domein, zal op een zo kort 
mogelijke termijn worden uitgenodigd om toe te lichten welke relevantie dit rapport 
voor de gemeente SB heeft. Met name zal gevraagd worden welke van de gesignaleerde 
problemen ook in de gemeente SB van toepassing zijn en welke van de voorgestelde 
maatregelen de gemeente gaat implementeren. 
De wethouder zal verzocht worden ook toe te lichten hoe de rapporten ’Verbetertraject 
toegang’ en ’het WMO-convenant’ in het beleid zijn verwerkt. SB heeft het convenant 
niet ondertekend, maar geeft aan wel in de geest van het convenant te zullen handelen. 

• Stap 2 - Naar aanleiding van het gesprek met de wethouder zal, indien nodig, een 
(ongevraagd) advies naar de gemeente worden verstuurd.  
Nu al zijn er signalen dat de service door- en de klachtenafhandeling van- een aantal 
subcontractors t.a.v. de WMO onvoldoende is. 

• Lijst openstaande adviezen  
De Wmo-adviesraad spreekt zijn ongenoegen uit over het feit dat een aantal uitgebrachte 
adviezen nog steeds niet zijn beantwoord. Onlangs heeft de adviesraad bij de wethouder 
gerappelleerd. 
De wethouder heeft gereageerd met de opmerking dat hij het betreurenswaardig vindt dat er 
nog steeds niet binnen de termijn gereageerd wordt. De adviesraad zal nogmaals duidelijk 
maken dat deze gang van zaken niet acceptabel is en om reacties vragen. Hierbij onderstreept 
de adviesraad dat, voor adviezen die hun relevantie verloren hebben omdat het beleid al 
vastgelegd is, geen onnodig werk van de gemeente zal worden gevraagd. Overigens wordt er de 
laatste maanden wel gereageerd op onze adviezen. 

• Terugmelding over de vraag “komen PGB-houders door de hoge inflatie in de problemen c.q. 
wordt het PGB tussentijds aan de inflatie aangepast?” 



Er is een antwoord ontvangen, maar het antwoord geeft onvoldoende duidelijkheid. Dit 
onderwerp wordt op de agenda van de juni-vergadering geplaatst. 

• Terugkoppeling n.a.v. de gemeenteraadsvergadering 
Het blijkt dat belangrijke rapporten, die in gemeenteraad en/of de raadscommissies worden 
besproken, niet aan de adviesraad voor advies worden voorgelegd.  
Als voorbeelden: Het project preventie van Ons Stede Broec wordt verlengd.- raadsvoorstel, 
Infomap GGZ; - jaarverslag WMO, Infomap;  samenleving; jaarverslag regionaal toezicht 
WMO+jaarplanning - Bibotoetsing in zorgcontractenen, Infomap RBFZ- Raadsbrief 
samenwerking Jongerenadviesraad. 
Aan de andere kant behoren de adviezen te worden vermeld bij de ingekomen stukken van een 
raadsvergadering. 
De adviesraad besluit dit punt in het gesprek met de wethouder aan de orde te stellen. 

• Ter kennisname ’Integraal Zorgakkoord’  

5. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen 

6. Herverdeling aandachtsgebieden 
Er komt een aangepaste versie van de aangegeven voorkeuren voor aandachtsgebieden. 

7. Actiepunten en terugkoppeling werkgroepen en aandachtsgebieden 
• Werkgroep toegankelijkheid 

• De werkgroep wordt uitgebreid met twee nieuwe leden. 
• In oktober zal in het Streekhof de ’Week van de toegankelijkheid’ worden georganiseerd. 

• Werkgroep Seniorenraad 
• Aan de griffier is een brief verstuurd met het verzoek ’buurtverbinders’ als vrijwilliger 

aan te merken en hun dus een vrijwilligersbijdrage of toelage toe te kennen. 
• Aandachtsgebied Jeugdzorg - geen specifieke zaken 

8. Rondvraag  
• De Regiotax heeft bij een aanvraag aangegeven dat de taxi’s niet op tijd kunnen rijden en 

wachttijd voor afgesproken tijd kan oplopen tot 2,5 uur voordat ze er zijn. Ook heeft de Regiotax 
aangegeven dat ze per dag ook soms een stop hebben met het aannemen van ritten. Dit gaat tot 
zeker augustus duren. Dit door personeeltekorten. Daarnaast vindt de Regiotax dat ziekenhuis 

ritten niet onder de regiotaxi vallen.’ 

Dit lijkt te maken te hebben met het wisselen van de wacht.  
De adviesraad zal er bij de gemeente op aandringen er voor te zorgen dat het aflopende contract 
naar behoren wordt uitgediend. 

• De vigerende gemeentelijke termijnkalender, waarin aangegeven wordt wanneer welke 
beleidsnota zal worden gewijzigd, is niet in het bezit van de adviesraad. 
Er zal bij de gemeente  gevraagd worden om een actuele termijnkalender 

9. Vaststelling volgende vergadering -  donderdag 22 juni 2023


